
PROTOKÓŁ 
Z zebrania Rady Rodziców Nr 2/2015/2016 

 
Miejsce: Niepubliczna Szkoa Podstawowa w Zelkowie, ul. Jana Pawa II 22, 32-082 Bolechowice 
 
Data: 17.06.2016  
 
Obecni: 
 
1. Maria Zalewska   - ........................................... - Przewodniczący 
2. Katarzyna Podgórna - ........................................... - Wiceprzewodniczący 
3. Agata Pająk   - ........................................... - Skarbnik 
4. Ewa Żemojcin  - ........................................... - Sekretarz 
5. Barbara Krzemień-Gajda  - ........................................... 
6. Piotr Cywicki  - ........................................... 
7. Marek Radziszewski  - ........................................... 
 
Porządek obrad: 
1. Podpisanie protokołu z zebrania RR z dnia 19.05.2016 r. oraz  notatki ze spotkania RR z 
Właścicielem Szkoły i Menadżerem z dnia 24.05.2016 r. 
2. Wnioski ze znanych wyników ankiety i ewentualne propozycje na przyszłość. 
3. Omówienie planów działania RR na kolejny rok szkolny 2016/2017 (podział zadań, składka, 
stowarzyszenie). 
4. Omówienie współpracy z Dyrekcją i Właścicielami w kolejnym roku szkolnym. 
5. Podsumowanie działalności RR od 19.05. 2016 r do końca roku szkolnego 2015/2016 i przyjecię 
sprawozdania. 
6. Wolne wnioski. 
 
ad. 1. 
Wszyscy członkowie RR podpisali protokół z zebrania RR z dnia 19.05.2016 r. oraz  notatkę ze 
spotkania RR z Właścicielem Szkoły i Menadżerem z dnia 24.05.2016 r. 
 
ad. 2. 
Wnioski i propozycje na podstawie znanych wyników ankiety (ankieta była skierowana przez 
Wałścicieli Szkoły i Menadżera do wszystkich Rodziców uczniów kl. I-V NSP w Zelkowie): 
 
a) podział na grupy na zajęciach z j.angielskiego: 
- propozycja by podział był wprowadzony nie na wszystkich godzinach j.angielskiego ale na 1 lub 2 
godzinach tygodniowo 
- propozycja, by godziny z podziałem na grupy polegały głównie na mówieniu w j.angielskim, gry 
planszowe, filmy itd. 
- jeśli nie będzie wprowadzonego podziału na grupy to propozycja by i tak 2 godziny w tygodniu 
przeznaczyć na praktyczne umiejętności mówienia po angielsku 
- native speaker – jeśli obecnie zatrudnionego zastąpi osoba z przygotowaniem pedagogicznym to 
kontynuacja tych zajęć w programie (oddanie 1 godziny na tego typu zajęcia); w innym przypadku 
rezygnacja z zajęć z native speakerem (w ich miejsce zajęcia z naszymi nauczycielami 
j.angielskiego- lekcje mówione) 
 
b) półgodzinna przerwa spędzana na zewnątrz budynku niezależnie od pogody – jeśli w ankiecie dla 
rodziców zdecydowana większość głosów była za wprowadzeniem takiej przerwy to RR jest za tym 
żeby starać się wprowadzić taką przerwę od przyszłego roku szkolnego i połączyć ją z przerwą 
obiadową (wówczas informacja do rodziców o nowym zwyczaju szkolnym – przerwie spacerowej i 



o koniecznym przygotowaniu się do niej – odzież ciepła, czapki, peleryny itp.);  
jeśli głosy w tej sprawie były podzielone równo, to propozycja, by czas świetlicowy dzieci spędzały 
na świeżym powietrzu 
 
ad. 3 i 4 
Propozycje działań RR na kolejny rok szkolny 2016/2017: 
 

a) sprawdzenie oferty zajęć dodatkowych – ile dzieci korzysta i z jakich zajęć (one zajmują 
dużo czasu i przestrzeni szkolnej w godzinach popołudniowych; być może ograniczenie 
tych zajęć na rzecz godzin dodatkowych ukierunkowanych na przygotowanie do konkursów, 
zajęć wyrównawczych itp.) 

b) Szkolny Klub Sportowy (SKS) – kto prowadzi go w szkole, kto płaci za te zajęcia, w jakim 
czasie się odbywają te zajęcia ? (planowana rozmowa na ten temat z nową panią Dyrektor) 

c) założenie stowarzyszenia, w skład którego wejdą rodzice i nauczyciele, dodatkowo 
ewentualnie inne osoby zainteresowane wspieraniem Szkoły; celem powstania 
stowarzyszenia jest możliwość pozyskiwania dodatkowych środków finansowych z różnych 
grantów i projektów (planowana rozmowa z nowym Dyrektorem oraz nauczycielami o 
możliwość i chęci ich zaangażowania się w takie działania) 

d) organizacja biblioteki dla dzieci w szkole (wybór koordynatora w przyszłym roku 
szkolnym) 

e) organizacja bali charytatywnych dla rodziców dzieci szkolnych/ dla miejscowej 
społeczności  

f) wsparcie nauczycieli i szkoły w organizacji/ przygotowaniu dzieci do konkursów 
międzyszkolnych, gminnych, kuratoryjnych 

g) we wrześniu 2016 r. organizacja spotkania RR z nauczycielami – poznanie nowych 
nauczycieli, zapytanie ich o możliwości dodatkowego zaangażowania czasowego (udział w 
projektach, stowarzyszeniu, dodatkowych godzin na kółka zainteresowań/ przygotowanie do 
konkursów itp.); poznanie wymiaru godzin z poszczególnych przedmiotów realizowanych 
tygodniowo w poszczególnych klasach (I-VI) 

h) ustalenie na początku nowego roku szkolnego wysokości składki RR, która będzie 
dobrowolna, zbierana przez skarbników poszczególnych klas i przekazana skarbnikowi RR 

 
ad. 5. 
Maria Zalewska, Przewodnicząca RR podsumowała działalność RR od 19.05. 2016 r do końca roku 
szkolnego 2015/2016 – odczytanie przygotowanego sprawozdania. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez wszystkich członków RR. 
 
ad.6  
Na części zebrania RR była obecna pani Dyrektor Maria Czekaj. Przekazała kilka informacji 
dotyczących pracy Szkoły: 
a) konieczne jest wyposażenie wszystkich sal lekcyjnych w projektory 
b) konieczne jest zamontowanie tablicy interaktywnej  na stałe w jednej z sal lekcyjnych (do 

tablicy interaktywnej zakupione są programy dla kl. I-III; brakuje jeszcze programów dla 
nauczycieli kl. IV-VI) 

c) planowane jest wycyklinowanie i odświeżenie w czasie wakacji podłogi w sali gimnastycznej 
d) pani Barbara Moskal będzie pełniła funkcję wicedyrektora i w przydziale jej obowiązków będą 

przede wszystkim sprawy organizacyjne w szkole (kontakty w sprawie zajęć na basenie i z 
tenisa; organizacja zastępstw, uzupełnienie dokumentacji) 

e) w przypadku działania stowarzyszenia nowa pani dyrektor będzie dysponować informacjami o 
projektach, które umożliwią staranie się o dodatkowe środki finansowe (Urząd Marszałkowski, 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska) 

 



 
Protokół sporządziła:      Przewodniczący zebrania: 
 
Ewa Żemojcin         Maria Zalewska 
 
 
 
 
 


